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Föreningen Lu I e å Sändareamatörsr
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Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 1986

Det gångna året har varit ett år utan någon egentlig verksam-
het. Inga möten har håI1its. Dock har repeaterverksamheten
utökats i och med att SK2RHI på kanal RUB på Lånsberget i
Boden varit i drift sedan den I mars 1986 utan problem.
Den planerade repeatern kanal RU 1-0 på Sinksundsberget här i
Luieå ännu inte kommit i luften.
Antennutbyte och kanaländrins är saker som måste göras på 2-
repeatern så fort sqrm möj list. Vad säIler kanaländring så är
det hela inte klart ännu men kanal RL är troligaste lösningen.
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